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Pan
           Krzysztof Jażdżyk

                                                                                                       Prezydent Miasta Skierniewice 

INTERPELACJA

Zwracam się do Pana Prezydenta z interpelacją w sprawie poprawy bezpieczeństwa na 
pasach dla pieszych, wzdłuż ulicy Generała Narbutta Łuczyńskiego.

Przejścia dla pieszych połączone są parkingiem dla samochodów, co osłabia widoczność pieszych 
wchodzących na pasy.

Wnoszę o poprawę bezpieczeństwa .

Z poważaniem
                                                                                                            Agnieszka Kuchta


